



## 不同部位高原牦牛肉品质评价

保善科<sup>1</sup>, 张丽<sup>2,3</sup>, 孔祥颖<sup>1</sup>, 王莉<sup>3</sup>, 周玉春<sup>3</sup>, 孙宝忠<sup>2\*</sup>, 余群力<sup>3</sup>, 王福宁<sup>4</sup>, 谢鹏<sup>2</sup>, 李海鹏<sup>2</sup>

(1.青海省海北藏族自治州畜牧兽医科学研究所, 海北 810200; 2.中国农业科学院北京畜牧兽医研究所, 北京 100193; 3.甘肃农业大学食品科学与工程学院, 兰州 730070; 4.中国人民解放军96351部队牧医, 海晏 812200)

## The Quality Evaluation of Different Muscles from Plateau Yak

BAO Shan-ke<sup>1</sup>, ZHANG Li<sup>2,3</sup>, KONG Xiang-ying<sup>1</sup>, WANG Li<sup>3</sup>, ZHOU Yu-chun<sup>3</sup>, SUN Bao-zhong<sup>2\*</sup>, YU Qun-li<sup>3</sup>, WANG Fu-ning<sup>4</sup>, XIE Peng<sup>2</sup>, LI Hai-peng<sup>2</sup>

(1. Animal Husbandry and Scientific Research Institute of Qinghai Province, Haibei 810200, China; 2. Institute of Animal Science, Chinese Academy of Agricultural Sciences, Beijing 100193, China; 3. College of Food Science and Engineering, Gansu Agricultural University, Lanzhou 730070, China; 4. The Farm of Unit 96351 of Chinese People's Liberation Army, Haiyan 812200, China)

[摘要](#)[图/表](#)[参考文献 \(24\)](#)[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net